
Hei

Elisan edustaja otti eilen yhteyttä ja kertoi olevansa halukas vastaamaan Elisan 
valokuitukampanjaan mahdollisesti liittyviin kysymyksiin.

Siis jos joku asia, niin toimitukseen, tekniikkaan, käyttöönottoon, kustannuksiin tai mihin hyvänsä 
liittyvä asia vaivaa mieltä, niin hän lupautui vastaamaan.

Kun mietimme asiaa, niin muun muassa kysymyksien päällekkäisyyksien karsimiseksi ajattelimme 
sellaista ratkaisua, että minä toimisin välissä eräänlaisena esilukijana. Siis kysymykset lähettäisiin 
ensin minulle ja minä karsisin päällekkäisyydet ja toimittaisin kysymys setit hänellä. Ja tietysti 
saadut vastaukset tämän tiedostuskanavan kautta teille.

Siispä jos mieltänne vaivaa näihin valokuitu puuhasteluihin liittyviä kysymyksiä, niin sähköposti 
minulle.

Lisäksi tiedoksenne, että myös Elisa järjestää, kuten he sanovat, kuituillan Rajatorpan koululla. 
Lähetän tiedon ajankohdasta välittömästi sen saatuani
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